
Beste Groep, 

 
Ik zal er helaas niet bij zijn vanavond. Fysiek lukt me dat niet. In de geest des te meer. Dus,. 

Spreek namens mij. 

Vanaf het begin ben ik betrokken geweest bij het infopunt in de haven van de SPW. Ik heb er 

meer dan 250 middagen gezeten om vooral de loslopende toeristen de weg te wijzen en om 

ze te attenderen op de mooie en bijzondere dingen van het eiland. De noodzaak van een 

groepsvervoermiddel zoals deze trein is nooit bij iemand opgekomen. Een enkel invalide 

persoon wilde wel naar de werven of het Paard, maar was achteraf zeer tevreden  met de 

door ons aangereikte alternatieven, die wel binnen de mogelijkheden vielen. 

De meeste losse toeristen vinden juist het authentieke karakter, de rust en niet commerciële 

uitstraling van Marken een belangrijke reden voor een bezoek. Op zo'n toeristische 

uitspatting als deze trein zit deze doelgroep niet te wachten, integendeel. Vogelliefhebbers, 

rondje Marken wandelaars en fietsers en genieters van oprechte originele hollandse 

cultuurplaatsen, zullen eerder mordicus tegen de trein zijn als voor. Een enkele buitenlandse 

toerist zal het mogelijk wel geinig vinden. 

Blijft over de Tours & Tickets toerist. Die voegt niets toe en heeft dus geen trein nodig. 

Misschien een idee voor de fietsverhuur om een duo- invalide driewielfiets aan te schaffen 

en/ of een fietsriksja. 

Ik hoop dat jullie veel succes hebben en dit onzalige en verwerpelijke plan om van Marken 

een pretpark te maken te verhinderen in uitvoering. 

Succes, 

 

 

Paul Enneking 

 


